

价值工程

目 录

2011年6月下旬刊(总第242期/第30卷)
1982年创刊 2011年6月28日出版

封面刊名题字:袁宝华

■

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

■

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师端

电 话:0311-87024742

■

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 任海涛

杨莹莹 孟慧玲 张迎黎 司义凤 吕光辉

张立芳 苗运强 张新颖 苏媛月 焦建明

岳东鑫 杨 丽 周 超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 王向宇

■

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市市长岭印刷厂

■

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 陕西文化产业投融资发展现状分析 余秀丽等(1)
河南文化产业现状和对策研究 马华阳(2)
基于区域联动开发的工业园区发展策略研究 吴群力(4)
探讨餐饮业跨国巨头进入我国二线城市的机遇与挑战 封韵(6)
基于BP人工神经网络的城市土地利用效益评价研究 张凤伟等(7)
以科技竞赛为载体,提高工科大学生的创新能力 霍苗等(9)
价值工程与护理工作效益 吕子静(10)

* 供应链·价值链 *

- 物流企业中小企业实施物流金融服务的浅析 张旭起(11)
论逆向物流体系的绿色化问题 罗宁(12)
山东省物流业发展现状及对策研究 赵华等(14)
供应链中牛鞭效应成因分析及其应对措施 郑端(15)
基于整体性的制造企业供应链可靠性分析 罗薇等(16)
汽车企业召回逆向物流对策分析 于婧(18)
基于供应可用度的可修航材需求预测模型 郭峰(19)

* 工业工程 *

- 论我国当前进口石油的运输能力 韩超(21)
离散型加工生产线模糊综合评价 曹国安等(22)
价值工程理论在箱包设计中的应用分析 贺雪梅等(24)
河南省新密煤田东部滑动构造研究 袁东锋等(25)
论矿井素质管理 田利军等(27)
由电机定子展开图解读嵌线工艺 白洁(29)
推行HSE管理体系,减少输油工作中原油对人体健康的影响 吴建琳(30)
配电网故障定位算法及系统实现 刘自南等(31)
铸造起重机应力仿真与疲劳寿命评估 罗家璘(32)
高压输电线路故障测距方法的研究 杨冬明(33)
浅谈航空维修生产中的人为因素管理 张清平(35)
浅谈燃气计量设备的施工及运行管理 李艳玲(36)
井壁修复器的研制与应用 李成嵩(37)
分段悬挂式钢内筒底座的计算 王林宝(38)
挤锥刀磨倒角夹具的研究 赵欲立等(39)
汽车“自然”的原因与预防 苏庆华(40)
轮轨关系中的等效锥度对车辆动力学性能的影响 任安萍等(41)
转炉PLC系统的设计 吕宗岩等(42)
基于现代设计方法的座椅设计 刘栋(43)
新疆艾维尔沟矿区焦煤井田地质灾害评估及防治措施 吕迎春(44)
湿敏电容测试系统研究 张守权(45)
浅析线性规划方法在半导体制造计划中的应用 刘园基(46)
普掘巷道连续排研技术的研究与应用 杜刘晶等(47)
如何减少变电站保护测控装置二次缺陷 贾廷波等(48)
防雷检测接地电阻分析 颜松毅等(50)
关于电力变压器局部放电问题的研究 余志伟(51)
灌区节水改造技术研究 徐敬年(52)
浅谈天然气场站防雷防静电装置检查 陈再君(53)
基于Internet交互式虚拟现实技术变电站仿真培训系统实现 韩俊玲(54)

* 现代营销 *

- HX配送营销渠道宏观布局规划方案的研究 张彩利等(55)

* 工程管理 *

- 群体AHP法在确定工程设计方案评价指标权重的应用 魏永恒(58)
西气东输管道工程盐渍土病害危害性分析 汪世亮等(59)
成都地区砂卵石的抗剪强度探讨 赵兵等(60)
土建工程预算审计方法及有效控制建筑工程结算探讨 李傲凡(62)
市政工程项目造价管理的常见问题及应对策略 李凌霞等(63)
关于预应力管桩抗拔承载力验收检测偏离问题的探讨 邢兵弟等(64)
无缝双线电气化铁路养护浅议 郝瑞鹏(65)
板式楼梯抗震分析 冷雪睿(67)
城市道路养护管理市场化分析与对策 王振中等(68)
投资项目的造价管理 陈雪萍(70)
浅析工程施工投标的预算和报价技巧 闫丽君(71)
试论建设工程成本控制 何苗等(72)
浅析安徽省荆山湖退洪闸工程效益 赵君(73)
试论第二松花江江心岛围堤防洪工程可行性研究 艾冬梅(74)

工程监理问题及对策初探	张玉成(75)
小中水规模研究	王晓燕等(76)
工程项目施工成本管理之我见	应锋文等(78)
浅谈影响公路工程质量的因素以及应对策略	曾志勇等(79)
浅谈建设工程造价风险管理	黄育民(80)
如何做好建设项目实施阶段的造价控制	何勇(81)
住宅楼板裂缝的防治	姜建平(82)
小城镇污水管网的建设及管理	陈海铿(83)
论建筑工程的信息化系统建设	曹睿(84)

*** 建筑与施工 ***

浅谈先简支后结构连续桥梁施工技术	吴玉友(85)
公路工程施工放样中常见问题的处理探讨	范丹(87)
驻马店地区农村住宅的现状与规划设想	王春梅等(88)
展示艺术设计工程与材料的思考	李静等(89)
建筑动画漫游的视听语言探析	彭劲(90)
砌体裂缝产生原因及砌体加固技术初探	卜凡举(92)
土钉墙在郑州某深基坑支护工程中的应用	张世峰(93)
桩基础施工常见问题及处理方法	陈兴刚(94)
大直径素混凝土桩在地基处理中的应用	黄荣等(95)
灌注桩基础冲击钻施工工艺简述	李雪红(96)
探析台州市“心海绿廊”规划研究	胡玲等(98)
滑移式脚手架在土建工程施工中的创新应用	李敬民等(100)
商业地产项目的投资风险分析	徐兴敏(101)
基于模糊综合评价法的居民住宅区位选择研究	王晓燕等(102)
膜结构施工控制研究发展分析	王晖等(103)
西山瓦斯隧道施工安全技术措施	高跃强(105)
城市道路桥梁钢梁施工优化研究	周刚(106)
就地冷再生技术在西北地区沥青路面中的应用	段东旭等(107)
简支梁加载结果分析	李科(109)
浅谈冲击碾压技术在市政道路的应用	温胜利等(110)
水泥混凝土路面的抗裂措施综述	李启银等(111)
浅谈高边坡支护工程施工技术	孙万鹏等(112)
邯郸城市景观资源利用和建设规划	高丽梅(113)
顶进结构桥主要施工技术	吴玉友(114)
基于熵权的地铁施工对邻近建筑物的风险模糊评价	朱鹏等(115)
细节决定成败——谈施工现场管理	高传当(117)
浅析公路养护工程中就地冷再生设计与应用	吕品岐(118)
价值工程在房屋建筑工程中的应用	吉庆国等(119)

*** 经营管理 ***

完善期刊出版成本管理的思考	张春军(120)
企业内知识共享障碍的浅析	祝罗骏(121)
医药物流企业合作伙伴关系管理的研究	蒋峰(122)
加强财务风险管理,促进企业健康发展	庄子嘉(123)
供电公司应收账款内部控制探研	胡婕(125)
电信业务收入质量管理体系的构建	铁子为(126)
外资并购我国上市公司的特征与趋势	周凤莺(127)
ERP在现代印刷企业的应用研究	李荣等(129)
浅析会计信息系统在治理公司、公司管理中的作用	任瑞宝(130)

*** 财经金融 ***

加强税收环境治理,提高纳税服务质量	王晓春(131)
中小企业债务融资风险评估研究	秦媛等(132)
我国“个税”改革势在必行	周建兴(135)
浅谈财务管理中息税前利润和税后利润	黄伟光(136)
集团公司财务控制分析	韩阳(137)
金融系统职务犯罪预防探讨	柳晓晴(138)

*** 信息技术 ***

遥感图像分类方法及研究进展	李灏(140)
AD734 模拟乘法器的原理与应用	龙侃等(141)
携手神码共建网络人才培养新模式	杨雨锋(142)
钛酸酯在背喷灯箱片中的作用	张立云等(143)
论网络团购中的消费者归属感	龚艳萍等(144)
晶体管多级放大电路中的负载问题研究	宋飞等(145)
三维点激光测头模型建立及仿真研究	苑林波(146)
基于边缘跳变和投影法的车牌定位方法	范璟(147)
一卡通在管理过程中的问题及对策	谭晓莎等(149)
基于传感器网络节点配置仿真研究	王文海(150)
浅谈加强计算机软件的知识产权保护	周杨萍等(151)
夹紧装置的静力学有限元分析	李勇等(152)
基于 Nios II 的彩色夜视系统的设计	王旭等(153)

独立学院招生 Web 系统与数据挖掘的结合与应用	傅世洲(154)
基于矩阵运算的平面 Hilbert 曲线向自由曲面上的映射	淡卜纲(155)
浅谈色彩在现代设计中的应用	施郭淼(157)
旅游安全的人工神经网络预警系统	郭庆春等(158)
全球广播服务卫星 IPV6 技术分析和探讨	杨振刚(159)
高等院校无线数字化校园建设	吴浩(161)

*** 教育与培训 ***

影响渭南师范学院民族传统体育项目开展因素的研究	边菊平(162)
浅析中国外语教学和学习的环境	赵治(163)
对医学成人教育现状与发展策略的研究	王玉芬(165)
关于高职美术学专业油画教学改革初探	张巍译(166)
适当选择教学方法提高 Photoshop 课程教学效果	刘宏等(167)
关于构建高校和谐课堂的几点思考	肖笑飞等(168)
论数学教育中知识展开的层次性	孙珍(170)
加强师资队伍 突出高职办学特色	高美兰等(171)
大专数学教学中存在的问题及其对策研究	李健(172)
以社会主义核心价值观引领大学生思想政治教育	王晓帆(173)
高职体育课程现状分析与对策	王海虎等(174)
中职学校《职业道德与法律》教学刍议	杨敏(175)
论现代制造观的培养	杜江等(176)
数控刀具调试装置的项目教学法探索	王吉林(178)
高校辅导员如何能做好本职工作	刘文愉等(179)
如何加强班级文化建设	孙桂霞等(180)
模块课题教学法在实习教学中的应用研究	夏长富(181)
如何促进高校学生积极参与体育训练	魏穗霞(182)
国内外生态政治理论研究现状述评	李仙娥等(183)
高职学生职业生涯规划指导的德育功能思考	吴清岩(185)
思想道德教育与生活方式教育一体化的新构想	樊敏(186)
科学发展观指导下财政学研究生培养模式的思考	付菲(188)
省域现代远程开放大学应用 BSC 的可行性分析	姜磊磊等(189)
基于多种特征的火灾烟雾检测算法	贾洁(191)
浅谈高校成人教育的问题和改革措施	朱红(192)
对高校学生羽毛球意识的培养与提高	王凤来(194)
工程制图教学中平时成绩给定的教法尝试	周静等(195)
基于高职院校实训的普通车床数控化改造的研究与实现	尹雪峰(196)
论“以人为本”的多媒体教学	王菊娥(197)
民办高职院校二级教务管理实践初探	马超平等(198)
浅析高职院校顶岗实习的运行管理	刘少军(200)
高职学生信息交互行为的影响因素研究	袁玲(201)
高职院校技能型会计人才培养的思考	袁敏(202)
MULTISIM 软件在模拟电子技术课程教学中的应用	郭变(204)
生物技术专业《发酵工程》课程教学体系改革的探索	李树文等(205)
谈工学结合培养模式下的高职业院校学籍学历管理工作	樊润慧(206)
大学生“孝心”意识的缺失以及采取的策略	赵洁(208)
高职院校旅游类人才培养和就业问题的相关调查研究	孙飒(209)
“三生教育”是学校德育的重要内容	夏桂云(210)
论全纳教育的可行性	李军胜(211)
通信原理课程教学改革的探索与实践	王冬梅等(212)
浅谈体育教学对大学生心理健康的影响	樊晓仑(213)
MATLAB 概述及在解单调变分不等式中的应用	何潇(214)
实施教学质量监控工程 稳步提高教育教学质量	王照霞等(216)
基于学生兴趣导向的高校日语改革	姜丽(217)
在体操教学中学生创新能力培养途径探微	李世荣等(219)
《信息安全技术》课程教学探讨	孙晓彦(220)
坚守育人为本,促进学生德智体美全面发展	赵宝军(221)
关于会计职业教育改革的几点思考	白玉翠等(222)
互动式案例教学法在卫生管理学课堂的运用	胡凌娟等(224)
陕西导游汉语资格口试存在问题的调查分析	陈锋仪(225)
组织学实验教学探索与实践	李瑞群(226)
论游戏与儿童创造力的培养	杨在攀(227)
桌游在大学生网瘾形成过程中的干预	吴磊(228)
高职学生英语口语能力的培养	李善华(229)
关于普通话教学改革的思考	王麦巧(230)
从干谒诗看唐人入仕的身心之艰	张荣靖(231)

爱因斯坦科学教育思想浅探	李静(232)	基于 ABAQUS 的边坡临界滑动面的确定及其应用	陈柏山等(279)
当前大学体育教育存在的问题与未来发展	郭海生等(234)	中小城市社区图书馆建设的思考	任杏莉(280)
浅谈网络环境下的语文教学	梁雨焯(235)	现实主义视角下的“铁幕演说”文献辨析	艾喜荣(282)
高校工程建设项目招标投标监督机制研究	许经斌等(236)	公共场所重特大火灾原因分析与对策探究	周俊涛(283)
小议信息技术教学方法	袁伟伟等(237)	深化“健康第一”理念,重塑体质锻炼根本	孙志强(284)
现代多媒体技术在高校美术教学中的应用价值	侯文勇(238)	心脏瓣膜置换术围手术期护理	丰桂平等(286)
美国陆军初级职业军事教育研究	宣昕(239)	吉林省土地利用现状及研究对策	白云天(287)
关于高职教育人才培养方案的思考	张省伟等(240)	非制导火箭弹射击散布的研究进展	黄延平等(288)
换位角度逆向思维教学法	杨觉荣(241)	食糖质量监测服务平台设计与实现	黄海强等(289)
论非法学专业民法课程教改	郎爱云(243)	关于“双耳”型家庭垃圾桶的设计	田楠(291)
工科研究生创新教育中实训模式的探索与构建	王培山等(245)	基于人口规模和城市化水平测算的城乡建设用地需求预测研究	李文君等(292)
听说教学法在高职英语课堂教学中的实际运用	毕云等(246)	浅析文化空间视角下的舞蹈文化传播	郭琳(293)
高职高专化学实验教学改革的探索	李明珠(247)	21世纪自然科学研究中的文献信息检索浅谈	肖民乐等(295)
如何做好高校学生管理工作	牛文锋等(248)	从数字表现看日本文化	田文莉(296)
浅谈职业教育功利化现象审视	白永宏(249)	中国情景下利益相关者理论应用研究初探	侯胜田等(297)
体育在构建和谐校园文化中的价值观探析	郝志春(250)	汝窑民用瓷器造型艺术特征	刘武安(298)
浅谈高校学生管理及其对策	高钰里等(251)	对制约陕西省优秀田径运动员运动寿命的社会学因素反思与构建	谢奇(299)
我眼中的高等数学课程改革	夏程洋(252)	新师大乒乓球队发球技术浅析	阿布都克热木·卡德尔(300)
关于新时期高校辅导员思想政治教育工作的思考	罗雷(253)	浅议评估体系的建立对于促进消防工作社会化进程的作用	杨蓉(301)
浅谈液压仿真技术在教学中的应用	苏丹娅(254)	协议对制度以外的差错防范	罗君等(302)
高校体育教师个人知识管理探索	周静(255)	基于模糊综合评判的篮球运动员评价模型	曹洁(303)
大学语文教材建设中的浮华倾向	张乃良(256)	经济学类两本期刊英语论文标题的对比研究	谢韶亮(304)
对如何做好高校教学秘书工作的探讨	李小红(257)	建立志愿服务长效机制的条件与对策研究	王士恒(306)
优化培养模式下的工科院校艺术设计专业学生职业素质探讨	赵敏婷等(259)	基于计量回归模型的我国医疗服务价格规制效果实证分析	陈峰等(308)
新形势下高校财务管理改革浅析	孟石(260)	武术功法八段锦对肥胖的研究现状	李红等(310)
基于概念隐喻理论的英语习语语义解读	祖林等(262)	依托本地特色优势,促进陕西农村劳动力转移	钱黎阳等(311)
论高校合并后的文化融合与创新	王超等(263)	弗洛伊德人格理论在人力资源管理中的应用	谢如欢等(314)
应用型本科财会专业实践教学存在问题的研究及对策	程苗等(264)	综合性医院临床护士压力分析与对策	刘方红(315)
* 法制天地 *			
远程看护在保障老年人权益方面的相关问题研究	夏珺等(265)	基于模糊综合评价法的我国城市贫困人口医疗救助系统的评价	张志丹(316)
民法理论在实际应用中的重要性	骆成(267)	北京奥运会中国男篮与世界强队各位置失误特征的比较研究	史文生(318)
《侵权责任法》视角下的医疗损害责任鉴定与医疗事故技术鉴定	秦晴等(268)	螺旋波纹波导回旋波管色散特性仿真分析	刘亚军(320)
从《公司法》的视角探讨民营企业公司治理结构	邓林(269)	美军网络媒体价值透视	姚立生等(322)
浅析用人单位事实劳动关系法律风险及其防范建议	陈会玲等(271)	浅谈新型绿色环保代木托盘	李志强(323)
* 理论与实践 *			
火灾事故调查的证据链	曾兰兰(272)	论公共部门人力资源管理者职业化的现状与路径	黄婷婷(324)
新型军械装备器材联储联供模式研究	高铁路等(273)	黑米营养成分及药用生理作用的研究现状	权美平等(326)
论对少年儿童阅读倾向的引导	丁宁宁(274)	28例重症肝炎患者的护理干预	翁燕蓉等(327)
浅谈火灾事故现场询问技巧	王松双(276)	浅论湖泊保护的对策与措施	许洪有(328)
6-APA 溶液物理化学特性的测定	王鹏辉等(277)		

国家级核心期刊

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群上网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

* 投稿须知:

1. 应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。4. “参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。6. 文稿应执行法定计量单位。7. “作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.30 6.c (Sum No.242)
Published in Jun. 28, 2011

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for
Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House
of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezzsbjb@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House, Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Development Status of Investment and Financing of Shaanxi Cultural Industry Yu Xiuli, *et al.*
2 Study on the Development and Countermeasures of Henan's Cultural Industry Ma Huayang
4 Development Strategy of the Industrial Park Based on Combined-area Economy Development Wu Qunli
6 Opportunities and Challenges of the Multinational Giants of Food and Beverage Industry into Second-tier Cities in China: A Case Study Based on Starbucks Feng Yun
7 The Evaluation of Urban Land Use Efficiency for Liaoyang Based on BP Neural Network Zhang Fengwei, *et al.*
9 Taking Science and Technology Competition as the Carrier to Improve the Innovative Capability of Engineering Students Huo Miao, *et al.*
10 Value Engineering and Effectiveness of Nursing Work Lv Zijiang

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 11 Analysis on the Logistics Financial Services of Logistics Enterprise to SMEs Zhang Xuqi
12 Study on the Greening of Reverse Logistics System Luo Ning
14 Development of Logistics Industry in Shandong Province and Countermeasures Zhao Hua, *et al.*
15 Causes of Bullwhip Effect in Supply Chain and Countermeasures Zheng Duan
16 The Analysis of Manufacturer Supply Chain Reliability Based on Integrity System Luo Wei, *et al.*
18 The Research on Reverse Logistics of Auto Recall Aversion Yu Jing
19 Repairable Air Materiel Demand Forecasting Model Based on Supply Availability Guo Feng

IE

- 21 To Talk about the Current Transport Capacity of Imported oil in China Han Chao
22 Discrete Fabrication Lines Assessment Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation Cao Guo'an, *et al.*
24 Application and Analysis of VE Theory in the Bags Design He Xuemei, *et al.*
25 Eastern Sliding Structure Research of He'nan Xinmi Coalfield Yuan Dongfeng, *et al.*
27 Study on the Management of Coal Mining Quality Tian Lijun, *et al.*
29 Interpreting Wire Embedding Technic from Motor Stator Windings Extension Figure Bai Jie
30 Implement HSE Management System to Reduce the Influence of Crude Oil on Human's Health Wu Jianlin
31 The Algorithm and System of the Distribution Line Fault Location Liu Zi'an, *et al.*
32 Stress Simulation and Fatigue Life Assessment of the Ladle Crane Luo Jialin
33 Research on Fault Location Methods for High Voltage Power Transmission Lines Yang Dongming
35 Talking about Human Factors Management in the Production of Aviation Maintenance Zhang Qingping
36 Study on the Construction and Operating Management of Gas Measuring Equipment Li Yanling
37 Development and Application of Wall Repair Device Li Chengsong
38 Calculation of the Base of Segmenting Suspended-supporting Steel Inner Tubes Wang Linbao
39 The Research of the Rotating Angles Fixture Zhao Yuli, *et al.*
40 Cause and Prevention of Car "Self-igniting" Su Qinghua
41 The Influence of Equivalent Conicity in Wheel-rail Relationship on the Performance of Vehicle Dynamics Ren Anping, *et al.*
42 Design of PLC System for Converter Lv Zongyan, *et al.*
43 Seat Design Methods Based on Modern Design Liu Dong
44 Assessment and Control Measures for the Geological Hazard of Coking Coal Mine Ditch Mine Area in Xinjiang Ai Weier Lv Yingchun
45 Research on Humidity Capacitance Test System Zhang Shouquan
46 Analysis of the Application of Linear Programming in Semiconductor Manufacturing Plan Liu Yuanji
47 Research and Application of Continuous Discharge Refuse Technology of General Roadway Tunneling Du Yijing, *et al.*
48 How to Reduce Secondary Defects of Substation Protection and Monitoring Device Jia Tingbo, *et al.*
50 Analysis of Grounding Resistance in Lightning Detection Yan Songyi, *et al.*
51 Research on Partial Discharge of Power Transformer Yu Zhiwei
52 Research on Water-saving Modification Technology in Irrigation District Xu Jingnian
53 Anti-lightning and Anti-static Installation Inspection of the Natural Gas Station Chen Zaijun
54 Achievement of Substation Simulation Training System Based on Internet-based Interactive Virtual Reality Technology Han Junling

MODERN MARKETING

- 55 Study on Macro-planning of the Layout of HX Distribution Marketing Channels Zhang Caili, *et al.*

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 58 Application of Group AHP in Confirming the Weight of Evaluation Indexes in Engineering Design Project Wei Yongheng
59 Analysis on Harmfulness of Salty Soil Disease in West to East Gas Pipeline Project Wang Shiliang, *et al.*
60 Discussion on Shear Strength of the Sandy Pebble in Chengdu Areas Zhao Bing, *et al.*
62 Discussion on Methods of Civil Works Budget for the Audit and Effective Control of Construction Settlement Li Aofan
63 Problems in Cost Management of Municipal Engineering Project and Strategy Li Lingxia, *et al.*
64 Discussion on Deflected Acceptance Testing of Uplift Bearing Capacity for Prestressed Concrete Pipe Xing Bingdi, *et al.*
65 Analysis on Conservation of Seamless Double-line Electrified Railway Hao Ruipeng
67 Seismic Analysis of Plate Staircase Leng Xuerui
68 Market Analysis and Countermeasures in Conservation and Management of Urban Roads Wang Zhenzhong, *et al.*
70 Cost Management of Investment Projects Chen Xueping

71 Analysis of Budget and Offer Tips of Construction Tender	Yan Lijun
72 Cost Control of Construction Projects	He Miao, <i>et al.</i>
73 Analysis on the Benefits of Anhui Jingshan Lake Outlet Flood Gates Project	Zhao Jun
74 The Feasibility Study of Dike Flood Control Project in Second Songhua River Island	Ai Dongmei
75 Problems of Project Management and the Countermeasures	Zhang Yucheng
76 Research on the Dimensions of Small Recycled Water	Wang Xiaoyan, <i>et al.</i>
78 Opinion on Construction Cost Management in Project	Ying Duowen, <i>et al.</i>
79 Talking about the Factors that Affect the Quality of Highway Projects and Coping Strategies	Zeng Zhiyong, <i>et al.</i>
80 Risk Management of Cost of Construction Project	Huang Yumin
81 How to Do Well the Cost Control in Construction Phase of Project	He Yong
82 Prevention of Cracks in House Floors	Jiang Jianping
83 Construction and Management of Sewage Pipe Network in Small Town	Chen Haikeng
84 The Construction of Informatization System of Construction Project	Cao Rui

BUILDING & CONSTRUCTION

85 Bridge Construction Technology of First Simple Support then Continuous Structure	Wu Yuyou
87 Treatment of the Common Problems in Highway Construction Lofting	Fan Dan
88 Present Situation and Planning Assumption of Rural Residence in Zhumadian	Wang Chunmei, <i>et al.</i>
89 Art Thoughts on Display Design Engineering and Materials	Li Jing, <i>et al.</i>
90 Analysis on Audio-visual Language of Virtual Architecture Flash	Peng Jin
92 Exploration on Cause of the Masonry Cracks and Techniques of Masonry Reinforcement	Bu Fanju
93 Application of Soil Nailing Wall in a Supporting Project of Deep Foundation Pit in Zhengzhou	Zhang Shifeng
94 Common Problems in Pile Foundation Construction and Treatment Method	Chen Xinggang
95 The Application of Large Diameter Concrete Pile in the Foundation Treatment	Huang Rong, <i>et al.</i>
96 Description about Construction Technology of Cast-in-place Pile Foundation Impact Drill	Li Xuehong
98 Study on the "Xin-hai Greenway" Landscape Planning of Taizhou	Hu Ling, <i>et al.</i>
100 Innovative Applications of Sliding Scaffolding in Civil Engineering Construction	Li Jingmin, <i>et al.</i>
101 Analysis on Investment Risk of Commercial Real Estate	Xu Xingmin
102 Study of Residential Location Selection Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation	Wang Xiaoyan, <i>et al.</i>
103 Analysis of Research on Construction Control of Membrane Structure	Wang Hui, <i>et al.</i>
105 Safety Measures in Xishan Gas Tunnel	Shang Yueqiang
106 Optimization of Steel Beam Construction for Urban Road and Bridge	Zhou Gang
107 The Application of On-site Cold Regeneration Technique to Asphalt Pavement in Northwest	Duan Dongxu, <i>et al.</i>
109 Analysis on Load Results of Simple Supported Beams	Li Ke
110 Discussion on the Application of the Impact Rolling Technology in Municipal Roads	Wen Shengli, <i>et al.</i>
111 Summary about Measures of Crake Resistance for Cement Concrete Pavement	Li Qiyin, <i>et al.</i>
112 Discussion on Construction Technology of Slope Supporting Project	Sun Wanpeng, <i>et al.</i>
113 Landscape Resources Utilization and Construction Planning of Handan City	Gao Limei
114 Main Construction Technology of Top Frame Bridge	Wu Yuyou
115 The Fuzzy Evaluation on Risk of Nearby Buildings from Subway Construction Based on Entropy Weight Method	Zhu Peng, <i>et al.</i>
117 Success Depends on Details: Discussion on the Construction Site Management	Gao Chuandang
118 Design and Application of Cold In-place Recycling in the Road Maintenance Project	Lv Pinqi
119 Application of Value Engineering in Building Engineering	Ji Qingguo, <i>et al.</i>

OPERATION MANAGEMENT

120 Improving Cost Management in the Periodical Publishing	Zhang Chunjun
121 Research about Knowledge Sharing in the Enterprise	Zhu Luoxiao
122 Research on Partnership Relationship Management of Medical Logistics	Jiang Feng
123 To Strengthen Financial Risk Management and Promote Healthy Development of Enterprises	Zhuang Zijia
125 The Internal Control of Power Supply Company's Accounts Receivable	Hu Jie
126 Establishment of Telecommunications Income Quality Management System	Tie Ziwei
127 Characteristics and Trends of Foreign Capital Merging China's Listed Companies	Zhou Fengying
129 Application of ERP to Modern Printing Enterprise	Li Rong, <i>et al.</i>
130 Analysis of the Role of Accounting Information System in the Governance and Management of the Company	Ren Ruibao

FINANCE & ECONOMICS

131 Strengthening Governance of Environment of Tax Revenue to Improve the Quality of Service of Tax Revenue	Wang Xiaochun
132 Evaluative Research on Small-and-Medium-Size Enterprises' Debt Financing Risk	Qin Yuan, <i>et al.</i>
135 China's "Individual Income Tax" Reform Should Be Imperative	Zhou Jianxing
136 Discussion on EBIT and After-tax Profits in Financial Management	Huang Weiguang
137 Financial Control Analysis of Group Companies	Han Yang
138 Prevention of the Duty Crime in Financial System	Liu Xiaojing

IT

140 Method of Remote Sensing Image Classification and Study Progress	Li Hao
141 Principle and Application of AD734 Analog Multiplier	Long Kan, <i>et al.</i>
142 Joining with Digital China to Construct New Mode of Network Talents Training	Yang Yufeng
143 The Role of Titanate in Back Cush Light-box Piece	Zhang Liyun, <i>et al.</i>
144 The Belonging of Online-buying Group	Gong Yanping, <i>et al.</i>
145 Research on Load Problem in Transistor Multi-stage Amplifier Circuit	Song Fei, <i>et al.</i>
146 Establishment of Laser Probe Model of Three-dimensional Point and Simulation Research	Yang Linbo
147 Location Method of License Plate Based on Edge Changes and Projection Method	Fan Jing
149 The Problems and Countermeasures of One-Card in Management Process	Tan Xiaosha, <i>et al.</i>
150 Research on Simulation Based on Sensor Network Node Configuration	Wang Wenhai
151 Brief Discussion on Strengthening Intellectual Property Protection of Computer Software	Zhou Yangping, <i>et al.</i>
152 Static Finite Element Analysis for the Fastening Device	Li Yong, <i>et al.</i>

CONTENTS

153 The Design of Color Night-vision System Based on Nios II	Wang Xu, <i>et al.</i>
154 The Combination and Application of Web System and Data Mining in Independent College Admissions	Feng Shizhou
155 The Mapping of Plane Hilbert Curve to Free Surface Based on Matrix Operation	Dan Bochou
157 Discussion on Applications of Color in Modern Design	Shi Guomiao
158 Early Warning System of Artificial Neural Network in Tourism Security	Guo Qingchun, <i>et al.</i>
159 Exploraion of the IPV6 Technology in Global Broadcast Service Satellite	Yang Zhen'gang
161 The Construction of Universities' Wireless Digital Campus	Wu Hao

EDUCATION & TRAINING

162 Influencing Factors of Carrying out Nation Traditional Physical Education in Weinan Teachers University	Bian Juping
163 Analysis of Chinese Foreign Language Teaching and Learning Environment	Zhao Zhi
165 Research on Status Quo and Developing Strategy of Medical Adult Education	Wang Yufen
166 Exploration on Oil Painting Teaching Reform of Fine Arts Major in Normal University	Zhang Weiyi
167 Select Appropriate Teaching Method to Raise Photoshop Course Teaching Result	Liu Hong, <i>et al.</i>
168 Consideration on Building Harmonious Class in Colleges and Universities	Xiao Xiaofei, <i>et al.</i>
170 Knowledge of Varied Gradations in Math Education	Sun Zhen
171 Strengthen the Construction of the Teaching Staff and Highlight Vocational College Characteristic	Gao Meilan, <i>et al.</i>
172 Problems and Countermeasures of Mathematics Teaching in Junior College	Li Jian
173 Taking Core Socialist Values Guide Collegers' Ideological and Political Education	Wang Xiaofan
174 Status Quo of Vocational Physical Education Curriculum and Countermeasures	Wang Haihu, <i>et al.</i>
175 Discussion on Teaching of "Professional Ethics and Law" in Secondary Vocational School	Yang Min
176 The Discussion on the Cultivation of Modern Manufacturing Concept	Du Jiang, <i>et al.</i>
178 CNC Tool Presetting Device Project Teaching Method	Wang Jilin
179 How Do Counselors Do Well Their Own Work	Liu Wenyu, <i>et al.</i>
180 How to Strengthen Class Culture Construction	Sun Guixia, <i>et al.</i>
181 Application of Module and Subject Teaching Method in Practice Teaching	Xia Changfu
182 How to Promote Colleger to Actively Participate in Physical Training	Wei Suixia
183 A Review of Domestic and Overseas Researches on the Ecological Politics Theory	Li Xian'e, <i>et al.</i>
185 Consideration on Moral Function of Career Plant Guide for Vocational Students	Wu Qingyan
186 New Ideas of Ideological and Moral Education and Lifestyle Education Integration	Fan Min
188 View on Education of Finance Graduate under the Guidance of Scientific Development	Fu Fei
189 Feasibility Analysis of Using BSC of Provincial Modern Distance Open University	Jiang Leilei, <i>et al.</i>
191 Fire Smoke Detection Algorithm Based On Multiple Properties	Jia Jie
192 The Problems and Reform Measures of Adult Higher Education in Universities	Zhu Hong
194 On the Cultivation and Improvement of Students' Awareness of Badminton	Wang Fenglai
195 Teaching Reform of Scoring in Engineering Drawing Teaching	Zhou Jing, <i>et al.</i>
196 Research and Realization of Transformation of NC Lathe from General Lathe Based on Training of Vocational Colleges	Yin Xuefeng
197 "People-oriented" Multi-media Teaching	Wang Ju'e
198 Study of Secondary Educational Administration Practice in Private Vocational Colleges	Ma Chaoping, <i>et al.</i>
200 Operation Management of Post Practice in Vocational Colleges	Liu Shaojun
201 A Study on Factors of Influencing Vocational Students' Information Exchange Behavior	Yuan Ling
202 The Thinking on Training the Vocational and Skilled Talents of Accounting	Yuan Min
204 Application of MULTISIM Software in Teaching of Analog Electronics Technique Course	Guo Bian
205 The Discussion of Course Teaching System Reformation of Fermentation Engineering Offered in Biotechnology Speciality	Li Shuwen, <i>et al.</i>
206 Student Status and Academic Credentials Management Work under Cultivation Mode of Work-integrated Learning in Higher Vocational Colleges	Fan Runhui
208 Adoptable Strategies for the Absence of Filial Piety Consciousness among University Students	Zhao Jie
209 Investigation and Research on Tourism Talent Cultivation and Employment in Vocational College	Sun Sa
210 "Sansheng Education" is an Important Part of Moral Education in Schools	Xia Guiyun
211 On the Feasibility of Inclusive Education	Li Junsheng
212 Exploration and Practice of Teaching Reform for Communication Principle	Wang Dongmei, <i>et al.</i>
213 Discussion Effect of Sports Teaching on College Students' Mental Health	Fan Xiaolun
214 MATLAB Introduction and Its Application in Solving Monotone Variational Inequalities	He Xiao
216 Implementing Supervision Object of Educational Quality to Improve Educational Teaching Quality	Wang Zhaoxia, <i>et al.</i>
217 Japanese Reform Based on Students' Interest in College	Jiang Li
219 Cultivating Way of Students' Innovation Ability in Gymnastics Teaching	Li Shirong, <i>et al.</i>
220 Discussion on Information Security Technology Course	Sun Xiaoyan
221 Persist in Student-oriented Education and Promote Their All-around Development	Zhao Baojun
222 Discussion about the Reform of Accounting Vocational Education	Bai Yucui, <i>et al.</i>
224 Application of Interactive Case Teaching Method in Health Management Class	Hu Lingjuan, <i>et al.</i>
225 Analysis of Problems in Guide Chinese Qualification Oral Test of Shaanxi	Chen Fengyi
226 Histology Experimental Teaching Exploration and Practice	Li Ruiqun
227 Talking on the Cultivation of Children's Creativity with Games	Yang Zaipan
228 Intervention of Board Game in Colleger Net-addition Formation	Wu Lei
229 Study on Improving Spoken Language of English in Higher Vocational Education	Li Shanhua
230 Consideration on Teaching Reform of Common Speech	Wang Maiqiao
231 The Arduousness of Tang Dynasty People's Entering Political Stratum from Ganye Poems	Zhang Rongjing
232 A Study on Albert Einstein's Education Philosophy	Li Jing
234 Problems in Physical Education in Colleges and Future Development	Guo Haisheng, <i>et al.</i>
235 Discussion on Chinese Teaching in Network Environment	Liang Lichan
236 Research on College Construction Project Tendering and Bidding Supervision Mechanism	Xu Jingbin, <i>et al.</i>
237 Discussion on Teaching Method of Information Technology	Yuan Weiwei, <i>et al.</i>
238 Applied Value of Modern Multimedia Technology in College Arts Teaching	Hou Wenyong

239 Research on the US Army Primary-level Professional Military Education Xuan Xin
 240 A Thought of Talent Training Programme of Higher Vocational Education Zhang Xingwei, *et al.*
 241 Reverse Thinking Teaching Method Yang Juerong
 243 On the Teaching Reform of Civil and Commercial Law for Non-law Majors Lang Aiyun
 245 Exploration and Construction of Practical Training Model in Innovation Education of Engineering Postgraduates Wang Peishan, *et al.*
 246 The Practical Application of Audio Lingual Method in Class of Higher Vocational English Bi Yun, *et al.*
 247 Exploration on Chemistry Experimental Teaching Reform in Vocational Colleges Li Mingzhu
 248 How to Do Well Student Management of Colleges Niu Wenfeng, *et al.*
 249 Examination on Utilitarian Vocational Education Bai Yonghong
 250 Value of Physical Education in Building Harmonious Campus Culture Hao Zhichun
 251 Student Management of College and Countermeasures Gao Yuli, *et al.*
 252 My Views about Curriculum Reform of Advanced Mathematics Xia Chengyang
 253 Consideration on College Counselors' Ideological and Political Education Work in New Period Luo Lei
 254 Application of Hydraulic Simulation Technology in Teaching Su Danya
 255 Exploration on College PE Teachers' Personal Knowledge Management Zhou Jing
 256 Flashy Tendencies in College Chinese Materials Construction Zhang Nailiang
 257 The Research on how to Do the Work of Education Secretaries in Universities Li Xiaohong
 259 Discussion on Students' Professional Quality of Art and Design Major in Engineering Colleges under Optimized Cultivation Model Zhao Minting, *et al.*
 260 Discussion at College Financial Management in New Situation Meng Shi
 262 Semantic Interpretation of English Idioms Based on Conceptual Metaphor Perspective Zu Lin, *et al.*
 263 Discussion on Cultural Integration and Innovation after the Merger of Universities Wang Chao, *et al.*
 264 Problems in Practical Teaching of Applied Accounting Major and Countermeasures Cheng Miao, *et al.*

LEGAL CORNER

265 Research on the Issues Concerning the Remote Care in the Protection of the Elderly's Rights Xia Jun, *et al.*
 267 The Importance of Theory of Civil Law in Practical Application Luo Cheng
 268 The Appraisalment of Medical Tort Liability and Medical Negligence from the View of "Tort Law" Qin Qing, *et al.*
 269 To Discuss the Governance Structure of Private Enterprises from the "Company Law" Perspective Deng Lin
 271 Law Risk of Actual Labor Relationship in Employing Unit and Preventive Measures Chen Huiling, *et al.*

THEORIES & PRAXIS

272 Evidence Chain of Fire Investigation Zeng Lanlan
 273 Research on Stockpile and Supply Model of New Ordnance Equipment Gao Tielu, *et al.*
 274 Discussion on the Guidance of Juvenile and Children's Reading Tendency Ding Ningning
 276 Discussion on Inquiry Skills of Fire Accident Site Wang Songshuang
 277 Determination of the Physical and Chemical Properties of 6-APA Solutions Wang Penghui, *et al.*
 279 Establishment and Application of Critical Slip Surface in Slopes Based on ABAQUS Chen Boshan, *et al.*
 280 Considerations about the Construction of the Community Libraries in Small and Medium-sized Cities Ren Xingli
 282 An Analysis of "Iron Curtain Speech" from the Perspective of Realism Ai Xirong
 283 Analysis of Causes of Extraordinarily Serious Fire in Public Places and Exploration on Countermeasures Zhou Juntao
 284 Deepening the Conception of "Health First", Reshaping the Fundamental Physical Exercise Sun Zhiqiang
 286 The Nursing of Heart Valve Replacement Perioperative Period Feng Guiping, *et al.*
 287 Current Land Use in Jilin Province and the Countermeasures Bai Yuntian
 288 Research Progress of Shooting Spread of Unguided Rocket Huang Yanping, *et al.*
 289 The Design and Implementation of Sugar Quality Monitoring Service Platform Huang Hai, *et al.*
 291 On the "Ears" Type Design of the Family Trash Can Tian Nan
 292 Forecast Demand of Urban and Rural Construction Land Based on Reckon Population Size and the Level of Urbanization Li Wenjun, *et al.*
 293 Analysis on Dance Culture Communication from Cultural Perspective of Space Guo Lin
 295 Documentary Information Retrieval in Natural Sciences Research in 21st Century Xiao Minle, *et al.*
 296 Learn Japanese Culture from Numbers Tian Wenli
 297 Exploration on Applied Research of Stakeholder Theory under Chinese Context Hou Shengtian, *et al.*
 298 The Characteristics of Plastic Arts of Ruyao Civil Porcelain Liu Wu'an
 299 An Analysis of the Factors that Influence the Sport Life Expectancy of Athletes in Shaanxi Xie Qi
 300 Analysis of Serve Techniques of Table Tennis Team in Xinjiang Normal University Abudukeremu Kadeer
 301 Analysis of the Role of Evaluation System to Promote Socialization Process of Fire Control Work Yang Rong
 302 A Rustic Opinion on Error Prevention Other than Check System Luo Jun, *et al.*
 303 Fuzzy Comprehensive Evaluation Model for Basketball Player Cao Jie
 304 Englishes Research Article Titles in Economics: A Case Study from Contrastive Rhetoric Perspective Xie Shaoliang
 306 The Conditions of Establishing Long-effect Mechanism of Voluntary Service and Countermeasure Research Wang Shiheng
 308 The Empirical Analysis of China's Medical Service Price Regulation Effect Based on Econometric Model Chen Feng, *et al.*
 310 The Recent Research on Effect of Baduanjin on Adiposity Adiposity Li Hong, *et al.*
 311 Relying on Local Unique Advantages to Promote Transfer of Shaanxi Rural Labour Qian Lihang, *et al.*
 314 The Application of Freud's Personality Theory in Humanistic Management Xie Ruhuan, *et al.*
 315 The Analysis and Countermeasures of Clinical Nurses in General Hospital Liu Fanghong
 316 Based on Fuzzy Comprehensive Method to Evaluate China's Urban Poor Medical Aid System Zhang Zhidan
 318 Comparative Study on Every Position Errors Feature of China Men's Basketball Team and the World Top Teams in Beijing Olympic Games Shi Wensheng
 320 Simulation of Dispersion Characteristic of Gyro-TWT with a Helical Waveguide Liu Yajun
 322 Research on the Media Value of Website in the U.S. Army Yao Lisheng, *et al.*
 323 New Talk of Environmentally-friendly Epoxy Tooling Board of Pallet Li Zhiqiang
 324 Status Quo and Way of Professionalism of Human Resource Managers in Public Sector Huang Tingting
 326 The Status and Prospects of Research on Black Rice Nutrient Components and Pharmacological Physiology Functions Quan Meiping, *et al.*
 327 Nursing Intervention of 28 Patients with Severe Hepatitis Weng Yanrong, *et al.*
 328 Brief Discussion on Countermeasures of Lakes Protection Xu Hongyou